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Zapytanie radnego

W związku z pełnieniem funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej proszę o udzielenie

informacji na jakim etapie są plany związane z zagospodarowaniem sali widowiskowej po

byłym kinie „Ognisko”?

Zapoznałam się z materiałem przygotowanym na posiedzeniu Komisji Gospodarki pt.

Stan prawny i techniczny oraz ewentualne prace adaptacyjne sali widowiskowej po byłym

kinie „Ognisko” z 2022 r.

W  związku  z  powyższym  proszę  o  udzielenie  informacji  czy  Sąd  Rejonowy

wyznaczył termin rozprawy  a jeżeli rozprawa się odbyła to czy wydana została decyzja na

korzyść  miasta  Legnicy?  W przypadku  pozytywnej  decyzji  na  korzyść  miasta,  proszę  o

informację jakie są plany na salę widowiskową położoną przy ul Skarbowej 1?

Z poważaniem,

Marta Wisłocka


